



NEW ZEALAND CHINESE ASSOCIATION  
TARANAKI BRANCH (INC)  
新西蘭塔拉納基華聯會

會員通訊 - 2017年2月

您們好！

華聯會每年舉辦的獎學金現在開始接受報名和申請。除了我們本來有的 Tertiary Scholarship 和 NCEA Level 1 的獎金外，現在增加了 Level 2 和 Level 3。以下是詳細資料：

Tertiary Scholarship：一共三個獎，每個七百五十元

1. 曾經在新西蘭中學念過最少三年書。
2. 必需是華裔。
3. 必需是紐西蘭永久居民。
4. 年齡在今年一月念完中學時是二十歲以下。
5. 自己或父母是本會超過十二個月的會員。

NCEA Level 1：一共五個獎，每個二百五十元

1. 曾經在新西蘭中學念過最少一年書。
2. 必需是華裔。
3. 必需是紐西蘭永久居民。
4. 年齡在考試時是在十八歲以下。
5. 自己或父母是本會超過十二個月的會員。

NCEA Level 2：一共五個獎，每個二百五十元

1. 曾經在新西蘭中學念過最少一年書。
2. 必需是華裔。
3. 必需是紐西蘭永久居民。
4. 年齡在考試時是在十九歲以下。
5. 自己或父母是本會超過十二個月的會員。

NCEA Level 3：一共五個獎，每個二百五十元

1. 曾經在新西蘭中學念過最少一年書。
2. 必需是華裔。
3. 必需是紐西蘭永久居民。
4. 年齡在考試時是在二十歲以下。
5. 自己或父母是本會超過十二個月的會員。

申請表可以在梁太太處索取。申請人不可以同一期申請多項獎。申請表填好後必需在四月三十號前交到梁太太處。申請表上會有更多詳細資料。祝各位同學好運！



**NEW ZEALAND CHINESE ASSOCIATION  
TARANAKI BRANCH (INC)**  
新西蘭塔拉納基華聯會

Newsletter - Feb 2017

Greetings!

The Association's Annual School awards are now accepting applications. Apart from the usual NZCA Tertiary Scholarship Awards and NCEA Level 1 Awards, now we are also accepting NCEA Level 2 and 3 applications.

Here are the details: -

Tertiary Scholarship Awards - 3 Awards @\$750 each.

- a) Have studied at a NZ secondary school for at least 3 years.
- b) Be of Chinese descent.
- c) Be a permanent resident of NZ.
- d) Be under 20 years of age on 1 January of the year following the completion of their secondary school education.
- e) Is a financial member of NZCA for more than 12 months.

NCEA Level 1 - 5 Awards @\$250 each

- a) Have studied in a NZ secondary school for at least one year.
- b) Be of Chinese descent.
- c) Be a permanent resident of NZ.
- d) Be under of the age of 18 at the time of sitting examination.
- e) Is a financial member of NZCA for more than 12 months.

NCEA Level 2 - 5 Awards @\$250 each

- a) Have studied in a NZ secondary school for at least one year.
- b) Be a Chinese descent.
- c) Be a permanent resident of NZ.
- d) Be under the age of 19 at the time of sitting examination.
- e) Is a financial member of NZCA for more than 12 months.

NCEA Level 3 - 5 Awards @\$250 each

- a) Have studied in a NZ secondary school for at least one year.
- b) Be a Chinese descent.
- c) Be a permanent resident of NZ.
- d) Be under the age of 20 at the time of sitting examination.
- e) Is a financial member of NZCA for more than 12 months.

Application Forms can be obtained from Mrs Betty Leung. Applicants may only make one application in any corresponding year. Multiple applications for different awards will not be considered. Applications must reach the Branch by 30 April 2017. More details of these Awards will be printed on the application Form. Good luck to you all!